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ZÁPIS 

z 11. jednání Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21, 

které se konalo 30. listopadu 2021 

prostřednictvím videokonference 

___________________________________________________________________________ 

Přítomní členové komise:  viz prezenční listina 

Omluvení členové komise:  viz prezenční listina 

Neomluvení členové komise:  viz prezenční listina 

Hosté:     viz prezenční listina 

Jednání komise bylo zahájeno: 17:30 

Dle §6 odst. 6 JŘ konstatováno: Komise je usnášeníschopná. 

___________________________________________________________________________ 

 
Program: schválené body jednání 

Návrh programu: 

1. Schválení programu 11. jednání KSZM-MA21 

2. Postup v kategorizaci metody MA21 

3. Akční plán 2022 

4. Aktuální stav řízení projektů MČ 

5. Moje stopa, Moje stopa ve škole 

6. Plán aktivit na rok 2022 

7. Výsledky celopražské pocitové mapy 

8. Iniciativy členů KSZM-MA21, Různé, Diskuse  
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Průběh jednání komise včetně stanovisek 

Předsedkyně KSZM-MA21 na úvod představila hosty: 

 starostku Renatu Chmelovou, politickou garantku strategického rozvoje a MA21 

 doc. Ing. Lucii Sedmihradskou, Ph.D., radní pro finance, rozpočet a participativní 
rozpočet 

 Bc. Karolínu Tykalovou, novou referentku sportu a sousedských aktivit Odboru kultury 
a projektů 

 Mgr. Šimonu Huitric, novou referentku Oddělení strategického rozvoje a participace 
Kanceláře starostky 

Vzápětí byl představen nový člen KSZM-MA21 pan Michal Vaňáček, který za společnost Tesco 
Stores a.s. nahradil dosavadního člena komise, pana Petra Kolaříka. 

 

Předsedkyně KSZM-MA21 dala hlasovat o účasti přítomných hostů na 11. jednání KSZM-
MA21. 

Procedurální hlasování o účasti přítomných hostů na 11. jednání KSZM-MA21. 

Pro 10 

Proti 0 

Zdrželi se 0 

PŘIJATO 

 
17:38 se připojil Ing. Maršálek. 

 

1. Schválení programu 11. jednání KSZM-MA21 

Předsedkyně KSZM-MA21 dala hlasovat o návrhu programu 11. jednání KSZM-MA21 
v navrženém znění. 

Procedurální hlasování o návrhu programu 11. jednání KSZM-MA21. 

Pro 11 

Proti 0 

Zdrželi se 0 

PŘIJATO 

 

 

2. Postup v kategorizaci metody MA21 

Mgr. Martin Bahenský, koordinátor MA21, a Bc. Iva Hájková, vedoucí Oddělení strategického 
rozvoje a participace, společně informovali a oficiálním přidělení kategorie B hodnocení místní 
Agendy 21 ze strany Pracovní skupiny Rady vlády pro udržitelný rozvoj Ministerstva životního 
prostředí. 
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Starostka Renata Chmelová poděkovala všem pracovníkům Úřadu MČ Praha 10, kteří se na 
tomto procesu podíleli, za dlouhodobou součinnost na tzv. auditech udržitelného rozvoje i na 
průběžném plnění Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10. 

Online přenos z obhajoby kategorie B MA21 z Divadla MANA dne 4. 11. 2021: 
https://fb.watch/9EGf7k2Wpx/ 

 

3. Akční plán 2022 

Radní doc. Sedmihradská a Bc. Hájková představily Akční plán pro rok 2022 sestavovaný 
v přímé návaznosti na rozpočet MČ Praha 10 pro příští kalendářní rok. 

Diskuse: Mgr. Dlouhá, Bc. Hájková, doc. Sedmihradská 
 

4. Aktuální stav řízení projektů MČ 

Bc. Hájková představila aktuální stav řízení projektů MČ Praha 10 v programu Kanboard, 
kterých je aktuálně kolem 180. Starostka Renata Chmelová poděkovala všem pracovníkům 
Úřadu MČ Praha 10, kteří v tomto programu systematicky řídí své pracovní projekty. 

Diskuse: doc. Sedmihradská, starostka Chmelová, Bc. Hájková 
 

5. Moje stopa, Moje stopa ve škole 

Bc. Kateřina Vávrová, koordinátorka projektu Moje stopa - participativního rozpočtu MČ Praha 
10, představila Zprávu o realizaci projektu Moje stopa v roce 2021 dle rozeslaného podkladu. 
 
Mgr. Huitric s Bc. Hájkovou představily pilotní verzi projektu Moje stopa ve škole, 
participativního rozpočtu na školách. O zapojení do projektu projevilo zájem osm základních 
škol zřizovaných MČ Praha 10 (ZŠ Břečťanová, ZŠ Jakutská, ZŠ Karla Čapka, ZŠ Brigádníků, ZŠ 
Vladivostocká, ZŠ Švehlova, ZŠ Nad Vodovodem, ZŠ U Vršovického nádraží) a pilotně byla 
zapojena i jedna škola střední (Gymnázium Přípotoční). 
 

Cílem projektu je naučit žáky hravou formou principům demokracie a participace. 
Zároveň se pak v celém procesu naučí, jak tvořit rozpočet a zacházet s financemi, a jak pro svůj 
nápad získávat ostatní. V každé škole jsou určení školní koordinátoři, kteří byli vyškoleni 
oddělením strategického rozvoje a participace, Kanceláře starostky a kteří celý proces ve škole 
od září 2021 koordinují. 

Žáci škol mohli navrhovat v průběhu října projekty pro zpříjemnění prostředí školy i 
školních zahrad a hřišť. V rámci participace ve škole byly vybrané projekty zařazeny do 
hlasování, kterého se mohou účastnit pouze žáci školy, ne rodiče nebo pracovníci škol. 

Do konce listopadu 2021 je na všech školách ukončeno hlasování. Projekty, které ve 
školním hlasování obdrží největší počet hlasů, budou podpořeny částkou 35 000 Kč. Realizace 
vítězných projektů by měla být ukončena ve školním roce 2021/2022. 
 
Více: https://veskole.mojestopa.cz/ 
 
Diskuse: doc. Sedmihradská, Ing. Maršálek, Mgr. Dlouhá 

https://fb.watch/9EGf7k2Wpx/
https://veskole.mojestopa.cz/
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Předsedkyně KSZM-MA21 dala hlasovat o navrženém stanovisku KSZM-MA21 k tomuto bodu 
jednání. 

KSZM-MA21 doporučuje Radě MČ Praha 10: 
a) vzít na vědomí Zprávu o realizaci projektu Moje stopa v roce 2021; 
b) pokračovat v projektu Moje stopa na školách i na dalších základních a středních 

školách na MČ Praha 10; 
c) zrušení projektu „Grilovací zóna Gutovka“. 

Pro 10 

Proti 0 

Zdrželi se 1 

PŘIJATO 

 
 
6. Plán aktivit na rok 2022 

Předsedkyně KSZM-MA21 otevřela diskusi k námětům na osvětové a participační akce MČ 
Praha 10 pro rok 2022. 
 
Diskuse: Ing. Maršálek, Bc. Hájková, Mgr. Janík, Mgr. Bahenský, Mgr. Dlouhá 
 
Mgr. Dlouhá požádala, aby budoucím Veletrhům sociálních a návazných služeb byla 
v budoucnu věnována stejně velká pozornost jako v případě letošního Veletrhu zdraví. 
 
 
7) Výsledky celopražské pocitové mapy 

Mgr. Bahenský a Bc. Hájková představili a promítli výsledky celopražské pocitové mapy. 

 https://www.pocitovemapy.cz/praha-10/nahled 
 
Členové komise Mgr. Janík, Mgr. Pavlíková a p. Letocha projevili zájem zúčastnit se online 
semináře Institutu plánování a rozvoje HMP k pocitovým mapám, který se koná dne 1. 12. 
2021. 
 
Diskuse: Mgr. Janík, Mgr. Pavlíková, p. Letocha, Mgr. Bahenský 
 
 
8) Iniciativy členů KSZM-MA21, Různé, Diskuse 

Diskuse: Bc. Hájková, Mgr. Dlouhá, Mgr. Bahenský, Ing. Maršálek 
 
Námět tématu pro příští jednání KSZM-MA21: Co může MČ Praha 10 činit v oblasti Globální 
odpovědnosti?  

https://www.pocitovemapy.cz/praha-10/nahled
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Jednání komise bylo ukončeno v 19:01 hodin. 

 

jméno a podpis předsedajícího 

MgA. Olga Škochová Bláhová 

 

jméno a podpis TAJ komise 

Mgr. Martin Bahenský 

 

datum vyhotovení zápisu 

2. 12. 2021 

 

Přílohy:  

č. 1 Stanovisko KSZM-MA21 k bodu č. 5 

č. 2 Prezenční listina  
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Příloha č. 1 

 

STANOVISKO 

z 11. jednání Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21, 

ze dne 30. listopadu 2021 

 

k bodu č. 5 

Moje stopa, Moje stopa ve škole 

 

KSZM-MA21 doporučuje Radě MČ Praha 10: 
a) vzít na vědomí Zprávu o realizaci projektu Moje stopa v roce 2021; 
b) pokračovat v projektu Moje stopa na školách i na dalších základních a středních 

školách na MČ Praha 10; 
c) zrušení projektu „Grilovací zóna Gutovka“. 

Pro 10 

Proti 0 

Zdrželi se 1 

PŘIJATO 

 
 
 

    
 
MgA. Olga Škochová Bláhová 

 


